

APR 14 1988 FACULTY OF  
LAW LIBRARY  
UNIVERSITY OF  
NEW BRUNSWICK

1st Session, 51st Legislature  
New Brunswick,  
37 Elizabeth II, 1988

1<sup>re</sup> session 51<sup>e</sup> Législature,  
Nouveau-Brunswick,  
37 Elizabeth II, 1988

13

## BILL

AN ACT TO AMEND THE PRE-ARRANGED  
FUNERAL SERVICES ACT

## PROJET DE LOI

LOI MODIFIANT LA LOI SUR LES  
ARRANGEMENTS PRÉALABLES DE SERVICES  
DE POMPES FUNÈBRES

HON. JAMES LOCKYER, Q.C.

L'HON. JAMES LOCKYER, c.r.

### EXPLANATORY NOTE

This amendment will expressly provide that the signature of the Minister on a licence issued under the *Pre-arranged Funeral Services Act* may be printed, stamped or otherwise mechanically reproduced on it.

### NOTE EXPLICATIVE

Modification qui prévoit expressément que la signature du Ministre peut être estampillée, imprimée ou d'une autre manière reproduite mécaniquement sur un permis délivré en vertu de la *Loi sur les arrangements préalables de services de pompes funèbres*.

**An Act to Amend the  
Pre-arranged Funeral Services Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

**1** *The Pre-arranged Funeral Services Act, chapter P-14 of the Revised Statutes, 1973, is amended by adding after section 3 the following:*

**3.1** The signature of the Minister on a licence issued under this Act may be printed, stamped or otherwise mechanically reproduced on the licence.

**Loi modifiant la Loi sur les arrangements  
préalables de services de pompes funèbres**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

**1** *La Loi sur les arrangements préalables de services de pompes funèbres, chapitre P-14 des Lois révisées de 1973, est modifiée par l'adjonction après l'article 3 de ce qui suit:*

**3.1** La signature du Ministre sur un permis délivré en vertu de la présente loi peut y être imprimée, estampillée ou d'une autre manière reproduite mécaniquement .